
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 262
Forslag til folketingsbeslutning om at indføre en reklamer ja tak-ordning.
Af Carl Valentin (SF) m.fl.

Spørgsmål 17
Det fremgår af regeringsgrundlaget fra 2011, at »Regeringen vil undersøge, om der
kan etableres en ”ja tak til reklamer”-ordning. Det vil betyde, at kun de forbrugere, der
aktivt tilkendegiver at ønske reklamer, vil modtage dem. Ordningen er til gavn for både
forbrugere, samfundsøkonomien og miljøet.« Er ministeren enig i, at en sådan vil være til
gavn for både forbrugere og samfundsøkonomi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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